

## 卫理公会以萨迦守望者 01-07/01/2026

### 正月第一个星期的祷告事项

#### 1.世界

【a】为着世界各地仍持续的战争、冲突与政治紧张关系向神呼求。求主止息暴力，使各国领袖存谦卑的心，选择和平与对话，不凭私欲与权力行事。

【b】为美国加州苏珊维尔发生 5.3 级地震祷告，求主保守当地居民的生命安全，止住余震与进一步的破坏。

<https://tinyurl.com/55d9s23b>

#### 2.国家

【a】为马来西亚当前的政治与社会局势祷告，求主赐智慧与公义给国家领袖，止息分裂与贪腐，使国家在法治与和谐中前行。

<https://tinyurl.com/3sjkskne>

【b】为马来西亚人民在高生活成本与社会政策转型中的需要祷告，求主眷顾弱势群体，使各项民生政策真正带来稳定、尊严与盼望。

<https://tinyurl.com/yczs2ms3>

#### 3. 教会

【a】求主带领教会新一年各项事工，赐智慧与力量，使服侍能结出丰盛果子，荣耀神名。

【b】为着被派往新牧区的牧者们祷告，愿他们带着使命前进，深知路上神预备丰盛的恩典。新的一年，愿他们带领教会同心同行，牧养得力，使神的教会不断兴旺成长。

#### 4.家庭

【a】为家庭中的亲子关系祷告，求主赐父母智慧与耐心，教导孩子走在真理中，建立健康、温暖的氛围。

【b】求神帮助每个家庭成员在日常生活和挑战中，活出信心的见证，成为他人得力的祝福与光。



### 1. World

**【a】** Pray for the ongoing wars, conflicts, and political tensions around the world. May the Lord stop the violence and grant humility to the leaders of all nations, so that they may choose peace and dialogue, not acting out of selfishness or the pursuit of power.

**【b】** Pray for the residents of Susanville, California, where a 5.3-magnitude earthquake occurred. May the Lord protect their lives, stop the aftershocks, and prevent further destruction.

<https://tinyurl.com/55d9s23b>

### 2. Nation

**【a】** Pray for Malaysia's current political and social situation. May the Lord grant wisdom and justice to the national leaders, stop division and corruption, and lead the country to walk in the rule of law and harmony.

<https://tinyurl.com/3sjkskne>

**【b】** Pray for the Malaysian people facing high living costs and social policy reforms. May the Lord watch over the vulnerable groups and ensure that social policies bring stability, dignity, and hope to all.

<https://tinyurl.com/yczs2ms3>

### 3. Church

**【a】** Pray that the Lord will lead the church's ministries in the new year, granting wisdom and strength, so that the service may bear abundant fruit and glorify God's name.

**【b】** Pray for the pastors appointed to new churches. May they move forward with a clear mission, knowing that God has prepared abundant grace along the way. In the new year, may they lead the church in unity, shepherd faithfully, and see the church flourish and grow.

### 4. Family

**【a】** Pray for parent-child relationships within families. May the Lord grant parents wisdom and patience to teach their children to walk in the truth and build healthy and warm family environments.

**【b】** Pray that God will help every family member live out a testimony of faith in their daily lives and challenges, becoming a blessing and light to others.



## Pengawal Isakhar Methodist 01-07/01/2026

Doa minggu pertama Januari

### 1. Dunia

【a】 Berdoa bagi peperangan, konflik dan ketegangan politik yang masih berterusan di seluruh dunia. Semoga Tuhan menghentikan kekerasan, memberikan hati yang rendah diri kepada pemimpin negara supaya memilih keamanan dan dialog, dan tidak bertindak atas dasar kepentingan diri atau kuasa.

【b】 Berdoa untuk penduduk Susanville, California, di mana gempa bumi berukuran 5.3 magnitud telah berlaku. Semoga Tuhan melindungi nyawa mereka, menghentikan gegaran susulan dan mencegah kerosakan lebih lanjut.

<https://tinyurl.com/55d9s23b>

### 2. Negara

【a】 Berdoa bagi situasi politik dan sosial Malaysia kini. Semoga Tuhan memberikan hikmat dan keadilan kepada pemimpin negara, menghentikan perpecahan dan rasuah, serta memimpin negara berjalan dalam hukum dan keharmonian.

<https://tinyurl.com/3sjkskne>

【b】 Berdoa bagi rakyat Malaysia yang menghadapi kos sara hidup yang tinggi dan transformasi dasar sosial. Semoga Tuhan menjaga golongan yang lemah dan memastikan dasar-dasar sosial membawa kestabilan, maruah dan harapan kepada semua.

<https://tinyurl.com/yczs2ms3>

### 3. Gereja

【a】 Berdoa supaya Tuhan memimpin semua pelayanan gereja pada tahun baru, memberikan hikmat dan kekuatan agar pelayanan menghasilkan buah yang berlimpah dan memuliakan nama Tuhan.

【b】 Berdoa bagi para pendeta yang diutus ke kawasan pelayanan baru. Semoga mereka maju dengan misi yang jelas, mengetahui bahawa Tuhan telah menyediakan kasih karunia yang melimpah sepanjang perjalanan. Pada tahun baru ini, semoga mereka memimpin gereja dengan sehati sejiwa, memelihara dengan setia, dan melihat gereja bertumbuh dan berkembang.

### 4. Keluarga

【a】 Berdoa bagi hubungan antara ibu bapa dan anak dalam keluarga. Semoga Tuhan memberikan hikmat dan kesabaran kepada ibu bapa untuk mendidik anak-anak berjalan dalam kebenaran dan membina suasana keluarga yang sihat dan hangat.

【b】 Berdoa supaya Tuhan membantu setiap ahli keluarga untuk hidup sebagai saksi iman dalam kehidupan seharian dan menghadapi cabaran, menjadi berkat dan cahaya kepada orang lain.

